

Referat styremøte i Brevik Seilforening

Styremøte nr. 4 avholdt fysisk 12.08.25.

Tilstede: Bård, Knut O, Jarle, Ole Øyvind, Hege, Allan, Anette, Knut M og Trine

Forfall: Julia (vara)

Referent: Trine Roald

	Ansvarlig	Frist
Sak 17/25 Gjennomgang møtereferat og aksjonsliste Det har vært jobbet med å få oversikt over nøkler som er ute blant medlemmer og Bård har lagret et excell ark med det vi vet (4 personer). Det er ikke funnet noe underlag fra tidligere ansvarlige, så en må dessverre bare gi opp å få oversikt over gamle nøkler. Det er viktig å få kontroll fremover. Depositum på 1000,- systemnøkler og 600,- for de andre betales på vipps og Jarle legger fortløpende inn i excel. Listen med nøkler danner grunnlag for å legge depositumene i regnskapets balanse Dugnadsjobb indre brygge, bolte opp i år og erstatte plank på indre brygge neste vår. Få inn tilbud slik at vi kan søke midler i høst. Sponsoravtale med Sparebank1 må sendes søknad til.	OØ Jarle Knut Olaf Jarle Jarle Knut Olav	Avslutt Asap Asap Asap Asap
Sak 18/25 Kort status fra gruppene / funksjonene <u>Kiosk:</u> Mye er på plass, men fortsatt er innkjøp en utfordring. Etablere en varelagerliste som også vertskap bruker. Forsøke å kjøpe inn på tilbud. <u>Sport- og juniorgruppa:</u> God interesse for seilcamp, 14 påmeldte. Er med i Seilsportsligaen sammen med seilere fra et par andre foreninger. <u>Anlegg:</u> Høstdugnad. Lørdag 4. oktober kl. 10-15. Med lunsj. Trine sender ut informasjon til medlemmene når planen er klar. <u>Informasjon:</u> Info fra sport- og juniorgruppa, som vanligvis legges i lukket gruppe, legges ut også på offisiell FB gruppe. Hege kan evt gi tilgang til andre som kan publisere om hun ikke har anledning.	Anette Jarle/Anette Trine Hege	Neste styremøte 1/9
Sak 19/25 Økonomi, orientering perioderapport (Knut O) Vi ligger fortsatt under på inntektssiden i forhold til budsjett. Det positive er at kostnadene også er lavere. Vi må intensivere søknader om midler, men trenger også gode prosjekter å søke på. Vi må også ha fokus på strømforbruk fremover. Vi må også skape mer aktivitet. Legge opp til og skape tid for å diskutere strategi på neste styremøte Utgifter til kioskvarer og tilhørende salgsinntekter er ikke detaljert nok. Kan fakturaer etc. merkes bedre slik at det kan skilles ut i regnskapet og ikke nødvendig med skyggeregnskap?	Bård Knut O	

Dugnadsmat og andre arrangementer må skilles ut slik at vi kan få et presist regnskap og kontroll på kostnader. Vi må ha prosjektleder/ansvarlig og prosjektrekskap for arrangementer. Leder velger hvilke arrangement som dette kreves for (de med størst omsetning og høyest risiko, f.eks arrangementer der foreningen står ansvarlig for innkjøp (mat etc.) i tillegg til utleie av lokaler. Det kan også være aktuelt der foreningen har større idrettsarrangement eller tilstelninger for medlemmene. Knut O sender retningslinjer for bl.a. innkjøp til de det gjelder. Vi minimerer antall butikker vi har kreditt hos og ber om at hver handel merkes enten kiosk eller arrangement + navn på den som handler. Vi oppfordrer også medlemmer til å legge ut og sende utbetalingsanmodning med kvitteringen.	Bård Knut Olaf	
Sak 20/25 Orientering nye vedtekter (Bård) Bård informerte om de nye vedtektene og prisene som gjelder for Seivall fra 01.07.2025. Det har vært mange forespørsler om å overnatte i 2. etasje når Seivall leies til arrangement. Styret diskuterte dette og mulighetene og besluttet følgende: Det åpnes for å leie 2.etasjen til overnatting for aktive medlemmer (definert i vedtektene). Pris er 500 kr per rom. Det er ikke mulig for andre medlemmer eller eksterne å leie 2. etasje inkludert overnatte på Seivall ved leie av 1. etasje. Ved leie av rom i 2. etasje skal rommene ryddes og vaskes ut. Ved sport / idretts arrangementer (typisk terminfestede regattaer) kan leder for arrangementet (ofte regattasjef) bestemme om det skal åpnes opp for overnatting i 2. etasje og hvor mye en skal ta betalt for dette. Det er leder for arrangementet som står ansvarlig for bygget i tidsrommet for arrangementet og personen skal se til at de leveres tilbake i god stand og rent. En skal ved arrangementer ha som ambisjon å gå med overskudd.		
Sak 21/25 Gjennomgang Årshjulet Bård, Hege og Trine tar et eget møte på prioriteringer av hva som skal søkes om.	Bård, Hege og Trine	asap
Eventuelt <u>Båtpark:</u> Quicksilver brukes bare 1-2 ganger i året og er en betydelig utgift for foreningen. Den ene ribben (Valiant) begynner å bli meget sliten og må erstattes. Styret besluttet at vi skal avhende disse to båtene og fortrinnsvis anskaffe en ny båt som kan benyttes både som bøyebåt og trenerbåt. Selge Quicksilveren. Anskaffe en kombibåt (bøye- og trenerbåt), når finansiering er på plass Starte å se etter ny båt. Søke midler. Selge den siste RS Fevaen.	Knut M Bård Bård	Asap Asap

<u>Lån/leie av utstyr:</u> Vi må ha retningslinjer. Medlemmer kan låne (og ha med venn/familiemedlem). En ansvarlig for enten brett eller joller må kontaktes, kvalitetssikre bruken og låse opp om nødvendig. <u>RE200:</u> Et konsortium av foreninger (6 stykker inkludert Bærum og Larvik) søker Sparebankstiftelsen om midler for å kjøpe 36 stykker RS200 fra UK. Tanken med båtene er at de skal lage grunnlag for en serie. I utgangspunktet skal prosjektet være fullfinansiert av Sparebankstiftelse. Med å gå inn i prosjektet får hver forening tilgang til 6 stk. mot å ta vare på dem samt kjøre traileren med båter til stevner (trolig 2 stk) i mellom Bærum og Brevik. Vi trenger i så fall noen dedikerte som tar ansvar for båt(er). Styret besluttet at en blir med på prosjektet under forutsetning at det ikke er finansielle utgifter. Bård følger opp prosjektet og holder styret orientert.	Bård	
--	------	--

Neste møte 9. september kl 18:00 på Seivall